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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od III. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 16.05.2019, 

v  predloženom znení. 
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Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od ustanovujúceho 

zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

Vážení poslanci, za uplynulých 5 týždňov od zasadnutia miestneho zastupiteľstva 16. 

mája, som sa prioritne zaoberal čistotou a zeleňou v mestskej časti Staré Mesto.  

 

Na kontrolných dňoch v teréne  i na spoločných rokovaniach so zástupcami spoločnosti 

KOSIT a Správy mestskej zelene sme riešili čistotu , stav zelene a kvalitu kosenia v Starom 

Meste. Zamerali sme sa aj  na lokalitu starého evanjelického cintorína na Žriedlovej ulici, kde 

sme v rámci Roku dobrovoľníctva v spolupráci s Mestom Košice absolvovali brigádu. 

Jej výsledkom bolo vypratanie a úprava zelene v tejto časti Košíc, ktorá podľa územného plánu 

má slúžiť ako verejný park pre relax a športové aktivity obyvateľov. Oceňujem spoluprácu so 

SMZ a spoločnosťou KOSIT, ktorá dodala veľkokapacitný kontajner. 

 

Ďalšou dôležitou vecou, ktorú som aj na podnet poslancov miestneho zastupiteľstva, ale 

aj občanov riešil, je spôsob rekonštrukcie chodníkov v našej mestskej časti. Výsledkom 

sťažností a rokovaní s mestom Košice, ktoré rekonštrukcie zabezpečuje prostredníctvom 

dodávateľských firiem, je zastavenie prác. Zhodli sme sa, že rekonštrukčné práce musia mať 

nastavené kvalitatívne a esteticky parametre na vyššej úrovni aj za cenu, že sa urobí menej, ale 

kvalitne aj s obrubníkmi. Som presvedčený, že fušerskú robotu nemôžeme tolerovať a aj v tejto 

oblasti nastal čas posúvať veci k lepšiemu a nastaviť nové pravidlá. 

 

V súčasnosti sa intenzívne venujem aj zámeru, ktorého realizáciu, by iste privítala 

košická verejnosť s nadšením a pomohol by aj našej Mestskej krytej plavárni. Už v tejto letnej 

sezóne by som si prial, aby sa areál Mestskej krytej plavárne prepojil s areálom Kúpaliska 

Červená hviezda s tým, že by návštevníci mohli využívať počas dňa služby oboch 

prevádzkovateľov. Plavci by si mohli zaplávať vo vnútornom bazéne a opaľovať sa aj v areáli 

ČH a naopak. Synergiou by sme podľa mojich predpokladov dosiahli profit nielen v službách, 

ale aj v ponuke občerstvenia a zároveň by sme uspokojili potreby návštevníkov. K realizácii je 

samozrejme potrebný nielen súhlas TEHO, ale aj nastavenie a dohodnutie systému, ako by sa 

platilo v prípade, že chcete využívať obe športové areály..  S vedením MKP sme mali stretnutie 

aj na tému príprava zmeny právnej formy. 

 

S riaditeľkami materských škôlok v pôsobnosti MČ Staré Mesto som rokoval o 

potrebách údržby budov, v ktorých sídlia, aby sme mali informácie o najakútnejších 

problémoch, ktoré ich trápia. 

 

Teší ma, že sme pre občanov doplnili lavičky pri Tip Top-e, kde si môžu na Námestí 

Kuzmányho posedieť, ale aj opravili lavičky v našej réžii za JUMBO centrom, ktoré už v 

parčíku slúžia na oddych a relax. 

 

Stretol som sa aj s nespokojnými občanmi, ktorí bývajú v blízkosti výstavby 12 – 

poschodového činžiaku na Lomenej ulici a sťažujú sa na znečisťovanie prostredia prachom a 

blatom, nemožnosť parkovania a sú presvedčení, že pri povolení tejto stavby v minulosti, pred 

mojim nástupom do funkcie, došlo u kompetentných orgánov k chybám. Preto sme sa dohodli, 

že preveríme všetky zmluvy a rozhodnutia. Výstavba je riadne povolená a postupuje, dom už 

stojí, v krátkom čase sa robotníci presunú do interiéru. 

  

Posledný mesiac sme venovali aj príprave mnohých kultúrno-športových podujatí. 
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Verejnosťou bola nadšene prijatá akcia MČ Staré Mesto v rámci osláv Dňa mesta Košice – 100 

rokov na košickom korze, ktorá prilákala do centra stovky divákov. Veľmi úspešné bolo aj 

podujatie k MDD v Múzeu V. Löfflera, ale aj v areáli Mestskej krytej plavárne, či na 

Kuzmányho sídlisku. Pochváliť chcem aj výstavu operného speváka Jara Dvorského spojenú s 

krstom knihy, na ktorej sa v Múzeu V. Löfflera zišlo mnoho zaujímavých osobností z kultúry i 

politiky, napríklad prezident Schuster, či traja bratia Dvorskí a saxofónová legenda Félix 

Slováček. 

 

Na Dominikánskom námestí sme odštartovali Staromestské kultúrne leto koncertom 

kvalitného detského orchestra Klasik Band, ale zaoberali sme sa aj zvýšením komfortu 

trhovníkov privezením mobilných toaliet, ktoré budú v najbližších dňoch fungovať na 

Hradbovej.  

 

Vyše 130 prihlásených do súťaže Spev bez hraníc, ukazuje, že táto tradičná akcia má 

svojich fanúšikov a tak sa v tomto roku vyhlásenie výsledkov a záverečný Galaprogram so 

špeciálnym hosťom Buranowskim presunie na Hlavnú ulicu. 

 

Vydarili sa aj akcie Deň matiek a Juniáles, ktoré si staromestskí dôchodcovia chválili. A 

som veľmi rád, že v piatok – 21. júna sa nám podarilo slávnostne osadiť defibrilátor – prístroj, 

ktorý v prípade núdze dokáže zachrániť aj život, na budovu Pivárne Golem na Dominikánskom 

námestí. Chcem ešte raz poďakovať poslankyni Martine Torkošovej, ktorá jeho kúpu 

zasponzorovala.   

 

 


